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Tana idrettsråd/Deanu valáštallanráđđi/– styret 

Styremøte 15. desember 2020 kl. 20.00 – 20.25, 
virtuelt via messenber 

Tilstede: Synnøve	Solbakk,	Ole	Thommy	Boine,		Kristin	Seim	Soini,	Tom	Hansen,	Lise	M.	Johansen,		
Kåre	Breivik	og	Vibeke	Bønå.		
	
Forfall:	Anne	F.	Smeland	

Saksliste:  

Sak	35/20	 Orienteringer			
Sak	36/20	 Revidert	budsjett	2020		
Sak	37/20	 Idrettsrådets	årsmøte	i	2021	
 
 
Sak 35/20 Orienteringer  
Årlig møte med kommunen v/ordføreren 23. november 2020, iht samarbeidsavtalen. Synnøve	
og	Kåre	deltok	i	møtet.	Se	referat	fra	møtet	på	vår	nettside.	
Oppfølging etter møtet: 

- Idrettsrådet	har	fått	tillatelse	til	å	bruke	driftstilskuddet	slik	vi	ønsker	det.	Se	sak	34/20	
nedenfor.	Driftstilskuddet	er	også	vedtatt	lagt	inn	i	kommunens	økonomiplan	for	denne	
valgperioden.		

- Kommunestyret	har	vedtatt	kr.	200.000	i	tilskudd	til	skiløypekjøring	i	2021,	og	det	er	også	
lagt	inn	i	økonomiplanen.	Kriterier	for	fordeling	følges	opp	på	nyåret.		

- Kommunestyret	vedtok	også	kr.	60.000	til	dekning	av	driftskostnader	av	ridehallen	i	Holmfjell	
i	2021,	og	er	også	lagt	inn	i	økonomiplanen.		

- Kommunen	v/Magnhild	vil	ha	et	eget	møte	med	fylkeskommunen	om	spillemidler	til	
rehabilitering	av	flerbrukshallen,	bl.a	skifte	av	dekket.	

- Tana	kommunale	eiendomsselskap	har	bestilt	ny	trapp	til	bassenget,	men	vi	har	foreslått	en	
mobil	ramp	som	funksjonshemmede	og	andre	kan	bruke.	Følges	opp.		

Til oppfølging på nyåret:  
- Foreslå/avklare	kriterier	for	fordeling	av	tilskudd	til	skiløypekjøring.		
- Idrettsrådet	og	kommunen	tar	et	felles	initiativ	ovenfor	de	idrettslagene	som	er	knyttet	til	

Sámi	valáštallanlihttu/Samisk	idrettsforbund	(SVL-N)	for	dialog	om-	og	evt.	felles	oppfølging	
av	anlegg	til	samiske	idrettsformål.	

- Foreslå	ovenfor	kommunen	at	vi	inviterer	idrettslag	og	andre	lag	som	har	klubbhus,	
samfunnshus,	bygdehus	til	møte	om	tilskuddsordningen	til	rehabilitering	av	kultur	før	
søknadsfristen	1.	mars.		

- Svømmehallen	–	temperatur	og	mobil	handikaprampe.		
- Be	om	et	møte	med	HOK	og	repr.	fra	ungdomsrådet	på	vårparten.		
- Skilting	av	idrettsanlegg	i	Tanabru.		

	
Det	er	24.	november	2020	sendt	en	uttalelse	til	reguleringsplanarbeidet	for	nye	Tanabru	barnehage.	
Idrettsrådet	ber	om	at	avsettes	alternative arealer til en ishockey-/skøytebane.		
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Sak 36/20 Revidert budsjett 2020 
Som	oppfølging	av	samarbeidsavtalen	mellom	kommunen	og	idrettsrådet,	har	kommunen	fordelt	kr.	
50.000	i	driftstilskudd	til	idrettsrådet	–	første	gang	i	2020.	I	møtet	med	ordføreren	23.	november	i	år	
tok	vi	opp	spørsmålet	om	vi	kan	omdisponere	driftstilskuddet	til	ekstraordinært	Covid-19-tilskudd	til	
idrettslagene.	Som	oppfølging	sendte	idrettsrådet	2.	desember	i	år	en	skriftlig	henvendelse	til	
kommunen	med	følgende	begrunnelse:	”På	grunn	av	Covid-19	situasjonen	er	alle	idrettsrådets	
planlagte	møtedeltakelser,	også	lokale	arrangementer	som	temakvelder,	avlyst	eller	arrangert	
digitalt	i	år.	Dette	betyr	at	vi	i	idrettsrådet	i	år	har	lite	forbruk/utgifter.	Vi	gjør	oppmerksom	på	at	vi	i	
idrettsrådets	styre	jobber	frivillig	og	ikke	tar	betalt	(honorar)	for	møtegodtgjørelse	og	–forberedelse.”	
Vi	fikk	svar	10.	desember	i	år	at	vi	kan	bruke	tilskuddet	slik	vi	vil.		
	
Idrettsrådets	årsmøte	22.	juni	i	år	har	i	sak	12/2020	vedtatt	et	budsjett	på	kr.	50.000.	Hittil	i	år	har	vi	
forbruk	på	kr.	1.100	i	år.		
	
Vedtak:  
Idrettsrådets	budsjett	for	2020	på	kr.	50.000	revideres	følgende:		
Kr.	25.000	fra	reise-	og	oppholdsutgifter,	kr.	10.000	fra	deltakeravgifter	og	kr	10.000	i	
honorar/innledere	omdisponeres	til	kr	45.000	i	ekstraordinært	Covid-19-tilskudd	til	idrettslagene	i	
Tana	som	er	tilknyttet	idrettsrådet.	Kr.	5.000	til	lisenser	og	diverse	beholdes	som	vedtatt	i	årsmøtet.	
	
Styret	fordeler	kr.	4.500	til	hver	av	de	10	idrettslagene	som	er	tilknyttet	idrettsrådet:	Austertana	IL,	
Bryteklubben,	IL	Forsøk,	Sirma	IL,	Tana	ballklubb/TBK,	Tana	hestesportklubb,	Tana	IF,	Tana	
motorklubb,	Tana	skiskytterlag	og	Tana	svømmeklubb.	Dette	som	en	liten	kompensasjon	for	tap	
inntekter	på	grunn	av	koronapandemien	i	år.		
	
Idrettslagene	bes	sende	utbetalingsanmodning	med	kontonummer	innen	22.	desember	2020.		
	
 
Sak 37/20 Idrettsrådets årsmøte 2021  
Fastsetting	av	tidspunkt	for	årsmøte	fremmes	som	sak	til	neste	styremøte.		
	
	


